
 SPF Trönö                                                                                                PROTOKOLL 

                                                                                                                 Ordinarie årsmöte 

                                                                                                                 2023-02-20 

 

Plats och tid                                                                                             Församlingshemmet kl, 10.30 

Närvarande                                                                                              33 personer enl närvarolista 

 

 

§1 

Mötets öppnande 

Ordförande Mats Andersson öppnade årsmötet med att hälsa de närvarande välkomna och med att 

utlysa en tyst minut för de 7 medlemmar som avlidit under året.  

 

§2 

Val av mötesfunktionärer 

a. Till ordförande för mötet valdes Mats Andersson 

b. Till sekreterare för mötet valdes Birgit Lundgren 

c. Till rösträknare och till att justera dagens protokoll valdes Börje Bergman och Madelaine Thelin. 

 

§3 

Fråga om mötet utlysts i laga ordning 

Mötet har annonserats på föreningens hemsida 6 veckor innan mötet, samt med personliga kallelser 

per brev till samtliga medlemmar 2 veckor innan mötet, vilket godkändes av mötesdeltagarna. 

 

§4 

Fastställande av föredragningslista 

Den föredragningslista som delats ut till mötesdeltagarna godkändes av mötet. 

 

§5 

Styrelsens årsberättelse samt ekonomisk redovisning  

– Styrelsens årsberättelse lästes upp och godkändes av mötet. 

– Kassören Carina Hedblom Eriksson redogjorde i stora drag för föreningens ekonomi under 

det gångna året. Föreningens ekonomi är god med sammanlagda tillgångar på 79 270 kr, 

varav 57 649 kr på Sparkonto. 

§6 

Revisorernas berättelse  

Revisorernas berättelse upplästes av Hans Persson och godkändes. 

 

§7 

Beslut om resultat- och balansräkning  

Beslutades att resultatet överförs i ny räkning. 

 

§8 

Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

§9 

Fastställande av reseersättning och övriga ersättningar  

Reseersättning fastställdes till 25 kr/mil enligt Skatteverkets nyligen höjda skattefria bilersättning, 

för dem som har bilresor för föreningens räkning. Kostnadsersättningar för styrelsen och till de som 

har särskilda ansvar för föreningens allmänna verksamhetsutbud beslutades till, liksom föregående 

år 12 000 kr/år att fördela av styrelsen.  



§10 Styrelsens förslag till budget- och verksamhetsplan för år 2020. 

Styrelsens förslag till verksamhetsplan i likhet med tidigare års planering, godkänns. Någon 

ekonomisk budget ser inte styrelsen som meningsfullt att utarbeta utifrån det ordinarie 

verksamhetsutbudet, vilket godkändes av mötet. 

 

§ 11 

Årsavgift för år 2024 

Vi har under flera år haft en oförändrad årsavgift om 240 kr, lägst i distriktet. Styrelsens förslag är 

nu att årsavgiften för år 2024 höjs med 20 kr till 260 kr av vilket då 70 kr/medlem går till den lokala 

föreningen. Efter diskussion om föreningens goda ekonomi kontra de kärva tider som många 

medlemmar kan känna av, framfördes två förslag: Höjning med 10 kr till 250 kr, eller oförändrat 

240 kr utan höjning. Efter handuppräckning vann förslaget med oförändrad medlemsavgift med 18 

röster mot 15. Årsavgiften beslutas alltså förbli oförändrad, 240 kr/år. 

 

§12 

Fastställande av antal ledamöter  

Styrelsen består av totalt 7 ledamöter, ordföranden samt 6 valda ledamöter, vilket fungerat bra även 

utan suppleanter eftersom styrelsemötena förläggs till dag och tid när ledamöterna kan komma. 

Marie Sundberg har övertagit arbetsuppgifter med medlemsregister och hemsida, vilket är en 

förstärkning för styrelsen men kräver att uppgifter och ändringar lämnas till henne för att hemsidan 

ska hållas aktuell. 

 

§13 

Val av ordförande  

Till ordförande för ett år, 2023 - 2024 omvaldes Mats Andersson. 

 

 

§ 14 Val av övriga ledamöter 

Mötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag att välja: 

 

Ledamöter med återstående mandattid: 

Birgit Lundgren, sekr.             2022 – 2024     

Eva Thyren                             2022 – 2024 avgår pga sjukdom, fyllnadsval Britt Byström 2023-2024   

Stig Eriksson     2022 – 2024     

    

I tur att avgå 

Carina Hedblom Eriksson, kassör 2023 – 2025  omval  

Margitta Skavsjö    2023 – 2025  omval   

Allan Algotsson      2023 – 2025  omval   

 

 

§15 

Val av ersättare för styrelseledamöter 

Inga ersättare för styrelseledamöterna valdes. 

 

 

§16 

Val av revisorer och ersättare 

Elisabet Stockhaus   2021 – 2023, avsagt sig omval, nyval Christer Lindberg 2023-2025 

Hans Persson     2022 - 2024         

Ersättare: Sven-Erik Flyman    2022 – 2024    

Mötet beslutade enligt valberedningens förslag 



 

 

§17 

Val av ombud till distriktets årsstämma  

Förutom ordföranden har 2 medlemmar möjlighet att åka. Leif Bergman valdes och styrelsen får i 

uppdrag att utse någon ytterligare. 

 

 

§18 

Val av ledamöter till KPR (Kommunala pensionärsrådet) 

Marianne Söderberg omvaldes till ordinarie ombud med Madelaine Thelin som ersättare. 

 

 

§19 och 20 

Antal ledamöter och val av ledamöter till valberedningen 

Valberedningen består av två ledamöter.  

Leif Bergman omvaldes för två år och till att vara sammankallande. 

Leif Bergman   sammankallande   2023 - 2025      

Bengt Olov Eriksson    2022 - 2024 

 

 

§21 

Val av funktionärer 

Trafikansvarig funktionär har frånsagt sig och styrelsen får liksom för reseansvarig i uppdrag att vid 

behov se till att funktionerna fungerar ändå. 

Under föregående år har Eva Thyrén pga sjukdom avsagt sig ansvaret för bingon, som övertagits av 

Ann Kristine Karlsson och Britt Byström. Siv Wiman har avsagt sig som byombud för Trönbyn och 

även där har Britt Byström tagit över. Ansvaret för modevisningar som Eva Thyrén tidigare skött 

har övertagits av Ann Katrin Larsson och Ann Gunnarsson Eklöf. Köksansvaret har Britt Byström 

nu fullt ut efter Eva Thyrén. 

 

 

§22 

Övriga frågor 

Styrelsen håller på att undersöka möjligheter till inköp av lämplig, portabel hjärtstartare och har 

beviljats 8000 kr från Distriktet och ytterligare finansiering föreslås sökas från kommunen och 

Sparbanksstiftelsen. Utbildning i handhavandet av hjärtstartaren kommer att hållas och flera 

visar intresse.  

Styrelsen bör hålla koll på att föreningens hemsida hålls uppdaterad.  

 

§24 

Mötets avslutning 

Mötesordföranden Mats Andersson avslutade årsmötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

 

 

Efter mötet intogs lunch, i dag en välsmakande köttfärssoppa med hembakt bröd som köksgruppen 

med Britt Byström i spetsen tillagat.  Kaffe och goda kakor avslutade måltiden. 

 

 



Efter maten informerade Jenny Sedin och Annika Lind om Söderhamns stadsbiblioteks utbud som 

kan vara intressant för vår åldersgrupp. Böcker med extra stor text, ljudböcker mm, allt 

kostnadsfritt. 

 

Som avslutning spelades som vanligt en omgång bingo.  

 

 

 

 

 

 

 

Mats Andersson                                                                                 Birgit Lundgren 

Ordf.                                                                                                   Sekr. 

 

 

 

 

Börje Bergman       Madelaine Thelin 

Justerare                                                                                             Justerare        


